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LLiftthe fabric flap on the back of the doll to expose the battery compartmen.
2.UseaPhillps screwdriver (notincluded) to unscrew the battery compartment cover.
3lnsert4AA (LI 5V alkaline batteries (not included) into the compartment.

4To ensure proper operation, useonly alkaline batteries.
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1SoulevezIa trappe entissu a arriére de la poupée pour accéder au compartim

pour dévisser e couverde du compartiment. 3.nstalle 4 piles alalines AA (LRE) 1,5 V (non incluses) dans le compartiment. 4.Pour un
fonctionnement optimal, utlsez uniquement des piles alalines. 5 Refermez fermement e couvercle et lesvis de ixation,
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can receive solutions at any time. Our
experience for global users.
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LPlease have an adult install 4 AA (LR6) 1.5V alkaline batteries (not
: - : : included) into the doll's battery compartment. After installation, slide the
mgﬁaaﬁ EAST IR SEFRBHRYFA RSS CELBITAAE) MR VFAIRIIE / HIKEE. R EIE(T1 power switchto the “ON” position o turn on the ol
FILFA 2Tousean external power supply (5V/14),irs slide the power switch o
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“This device contains licence-exempt transmitters)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic
Development Canada' s licence-exempt RSS(s). Operationis subject o the following two conditions: A

1.Thisdevice maynotcauseinterference. , NEOBFENNET,

2. This device mustaccept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device. l SN (V1) E AT BT AN £ TR VPE-C1I=5IDB R USB TO TYPECH>/9—7T—ATHE TARe) A AZHE TR Q1] Tl 7]k 5w o e M 2 Al g ato).
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ClED 1Veuillez faire nstaller par un adute 4 piles alcalines A (LR6) 1,5 V (non indluses) dans le compartiment 2 ples de la poupée. Aprés
installation, placez Finterrupteur sura position ON pour allumer a poupée.
Uemetteur/récepteur exempt ce icence contenu dans e présent appareil est conforme aux CNR dinnovtion, Scences et Développe- 2.Pour utiser une alimentation externe (SV/14), positionnez tabord Finterrupteur sur TYPEC, puis connectes a batterie externe
ment éconormique Canada applicables aux appareils radio exempts deficence. Lexplotation est autorisée aux deux conditions sulvantes :ap- Finterface USBTOTYPEC.
pareilne ot pas produire de brouillage; Lappareil doitaccepter tout broullage radiolectrique subi, mémesi e brouiloge estsusceptible d'en e poude, paces finterrupteur sur a position OFF
compromettre e fonctionnement.
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